
 

 

 

Dupa nori iese intotdeauna soarele. Va scriu pentru ca va vreau binele si sunt convinsa ca tot 

ceea ce mi-ati spus a fost la suparare, nu cred ca aveti o parere negativa despre mine. Eu        

v-am iertat, v-am cerut scuze, sigur ca mi-ar fi placut ca si din partea dumneavoastra sa vad 

un pas facut spre impacare. Omul care cere scuze este curajos, cel care iarta este puternic, 

iar cel care uita este fericit. Incercati sa fiti fericita, daca deschidem bine ochii realizam ca 

Dumnezeu ne-a dat mult si trebuie sa multumim nu sa fim mereu nemultumiti si pusi pe 

cearta. Unele critici sunt costrutive pentru ca ne ajuta sa ne cunoastem limitele. Trebuie sa 

ne sfatuim, sa ne ascultam unul pe altul si sa ne acceptam greselile. Nu putem multumi pe 

toata lumea, dar putem fi mai buni ca ieri. Noi nu suntem impotriva dumneavoastra sau a 

preotului si nu cunosc persoana in biserica care sa doreasca rau si dezbinare. Trebuie ca sa 

fie doar ascultat si glasul enoriasilor care vin la biserica pentru rugaciune, pace si liniste 

sufleteasca. Cuvintele dumneavoastra m-au ranit, dar v-am iertat. Sunt cu bratele deschise si 

plina de iubire, nu de ura cum m-ati acuzat. Nu ma asteptam sa-mi spuneti ca toate rautatile 

din biserica vin din partea mea. Oamenii nu sunt prosti, nu au nevoie sa fie impinsi de la spate 

de nimeni. Fiecare dintre noi este unic, iar in unicitatea noastra avem o distribuire diferita a 

calitatilor si defectelor. Putem ajuta persoanele sa se indrepte, dar nu cu rautate.     

Spunandu-mi ca nu stiu nici macar BAZELE LIMBII ROMANE, credeti ca m-ati ajutat? Judecati 

drept. Ar trebui sa invatam din trecut si sa evitam greselile. Nu se poate vorbi unui fiu, rau de 

mama lui, cu atat mai putin mamei de fiu. Putem sa continuam in pace cu toata lumea chiar 

daca este un drum lung si anevoios, dar merita efortul. Binele pe care-l facem nu trebuie 

aratat, dorinta binelui este glasul lui Dumnezeu. Mi-ati spus: "l-am ajutat pe Razvan, tu nu  

te-ai gandit la fata mea". Nu vreau sa va spun ceea ce am facut noi sau altii, dar va spun ca 

atunci cand uiti binele care ti l-au facut, ramane un gol. Biserica ne invata ca faptele 

milosteniei se fac in taina. Cel ce face bine si cauta rasplata, nu slujeste lui Dumnezeu, ci voii 

sale. Fiecare cadere roade din binele nostru si la un moment dat nu ne mai putem ridica. 

"...Nimeni nu este bun decat Unul singur: Dumnezeu..." Nu m-ati lovit din naivitate cum 

spuneti. Uneori in sufletul nostru exista furtuni care nu au legatura cu cei din jur. Daca vreti 

sa discutam, sunt dispusa. Chiar cat mai repede, peste putin s-ar putea sa incep munca. Ne 

intalnim unde doriti si stam de vorba. Simt ca aveti nelinisti pentru ca altfel nu porneati o 

cearta inutila. Iertati pentru ca resentimentele ingreuneaza sufletul. Prin iertare ne daruim 

libertate, in caz contrar, ne punem singuri piedici. Eu nu am o masca si nu urasc pe nimeni. 

Faceti cum va dicteaza constiinta. Parerea despre un prieten nu ti-o schimbi daca acesta 

greseste si isi mai cere si iertare. Sa cultivam Iubirea adevarata, sa ne iubim semenii chiar 

daca acestia ne vorbesc de rau. Orice fapta buna este rodul dragostei si este sufletul credintei 

crestine. Doamne ajuta! 
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